
 
 
 
 
 

 Protokoll från årsmötet 2024-03-21 
 

Plats:Djäknehallen 

Närvarande: 16 medlemmar, blev 17 när blivande ordförande Henrik Mörner 

anslöt vid paragraf 13. 

 

1. Ordförande Monika Bertilsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Mötet beslutade att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

 

3. Monika valdes till ordförande för årsmötet. 

 

4. Ingegerd Lusensky valdes till sekreterare för årsmötet. 

 

5. Till justerare valdes Ulf Hildebrandt. 

 

6. Som röstlängd fastställdes de 16 medlemmar som närvarade på årsmötet. 

 

7. Monika redogjorde för verksamhetsberättelsen för 2023, en verksamhet 

som präglats av firandet av 500-årsdagen då Gustav Eriksson valdes till 

kung i Sverige. För vår förening började det med den stora utställningen 

”Vägen mot kungamakten”, Gustav Erikssons liv 1518-1523. Bilder från 

samarbetet med MDU, tillsammans med texter och inlånat materiel från 

Dalarnas museum, blev en succé. Det var mer än fullsatt vid invigningen 

som sköttes av kommunalrådet Jakob Högfeldt. 

Strängnäsboken som blev klar i dec. 2022 sålde slut under våren, fick 

omdömet briljant av Bibliotekstjänst och den har nu sålts i närmare 2 300 

exemplar. 

Höjdpunkten var förstås 6 juni, då kungen, talmannan och statsministern 

gästade vår stad tillsammans med tusentals andra. Vår föredragshållare 

Dick Harrisson gjorde ett bejublat framträdande utanför kyrkan. 



Alla våra föredragshållare 2023 har dragit fulla hus, förutom Dick också 

Erik Petersson och Eva Mattsson. Vårt samarbete med Europaskolan har 

fortsatt med fina föredrag av elever i november. 

Föreningen har varit aktiv i det mesta som skett i Strängnäs under året, 

från 500-årsresans olika aktiviteter till Mälardagen och Julmarknaden. 

Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna och medlemmen, förre 

ordföranden Bertil Stensgård, tackade styrelsen för det gedigna arbetet 

och programmet och ville ha med det i protokollet. 

 

8. Kassör Lennart Eek-Wiksell redogjorde för balans – och 

resultatrapporten. Bokförsäljningen har skapat en god kassa. Vid årets slut 

finns 92 757 kr i eget kapital. Årets resultat är hela 76 000 kr, trots att vi 

haft så mycket aktiviteter och många föreläsare. 

Rapporterna lades till handlingarna. 

 

9. Revisor Olle Swedman läste upp revisionsberättelsen och yrkade på 

ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna året. 

 

10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

11.  a) och b) verksamhetsplan och budget för 2024. Monika gav i uppdrag till 

den nya styrelsen att återkomma med detta. En punkt är redan bestämd 

och det är ett föredrag av Ulf Spinnar, lärare från Mariefred och expert på 

förhållandet mellan Sverige och Finland. Han kommer till Djäknehallen 

onsdag den 22 maj med ett föredrag om likheter och olikheter mellan de 

bägge länderna utifrån dagens läge. 

c) Monika föreslog oförändrad medlemsavgift till föreningen; 100 kr för 

enskild medlem och 150 kr för familj. 

Årsmötet godkände förslagen. 

 

12. Inga förslag hade inkommit från medlemmar. 

 

13. Håkan Bertilsson från valberedningen föreslog nyval av Henrik Mörner 

som ordförande under ett år. 

Henrik valdes till ordförande för ett år. 

Samtidigt tackade Monika för sin tid och framhöll det fina samarbetet 

med styrelse, revisorer, valberedning och medlemmar. 

 

14. Lennart Eek Wiksell blev vald till kassör för en tid av två år.  

Ingegerd Lusensky hade avböjt fortsättning. 

Kvar i styrelsen finns  

Margareta Hildebrandt, Jan-Erik Ander, Jürgen Lüdtke och Karl-Åke 

Borg, samtliga valda till 2025. 



Som revisorer nyvaldes Håkan Bertilsson och Robert Wikström. 

 

15. Val av valberedning. Monika Bertilsson och Ingegerd Lusensky föreslogs, 

med Monika som sammankallande. Årsmötet beslutade att välja dessa två. 

 

16. Övriga frågor - inga övriga frågor togs upp. 

 

17. Ordförande Monika avslutade årsmötet. 

 

Direkt efter årsmötet tog Kalle Borg till orda och tackade av ordförande Monika 

och sekreterare Ingegerd. Monika som varit med i styrelsen sedan 2017 och 

ordförande från 2019. Ingegerd som varit med sedan 2018 och sekreterare från 

2021. 

Sedan gavs den nyvalde ordföranden Henrik Mörner möjlighet att presentera sig 

och ge en programförklaring inför 2024. 

 

 

Vid pennan      Ordförande 

 

 

Ingegerd Lusensky     Monika Bertilsson 

 

 

 

Justeras: 

 

 

Ulf Hildebrandt 

 

 

           

           

           

           

           

 
 


